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Abstract (en)
1. Bottle carry bar produced from a one-piece blank made of board or a similar material, with a horizontal panel (2) in which openings (7) are
provided for the tops of the bottles, two flaps (8, 9), which are connected to the panel (2) by folding lines (10, 11) and are supported at their free end
by a projection on the top (14) of the bottles (15), being cut from each of these openings, and two side panels (3, 4) being hinged to this panel (2)
along a folding line (5, 6), wherein preferably semi-circular projections (12, 13) are cut from each opening to form extensions to the side panels (3,
4), that are folded downwards, and rest against the sides of the bottle tops.

Abstract (de)
Leistenförmiger Flaschenträger aus einem einteiligen Kartonzuschnitt (1), der aus einer oberen Wand (2) und zwei Seitenwänden (3,4) besteht. In
der oberen Wand sind Durchstecköffnungen (7) für Flaschenköpfe (14) vorgesehen, wobei aus diesen Öffnungen Lappen (8,9) und Ansätze (12,13)
ausgestanzt sind. Die Lappen sind gelenkig mit der oberen Wand verbunden und greifen unter die Flaschenköpfe, um diese am Flaschenträger zu
verriegeln. Die Ansätze sind an den Seitenwänden angeformt und liegen seitlich an den Flaschenköpfen an und halten dadurch die Seitenwände in
ihrer nach unten abgebogenen Stellung fest.
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